

## 語言能力規定 Language Proficiency Requirements :

所有申請皆需提供語言能力證明。依申請科系(學程)之授課語言，需檢附之相對應語言能力證明如下：

Proof of language proficiency is required for all applications. Required language proficiency certificates vary depending on the language of instruction of the program to which you are applying. The requirements are as follows :

### (1) 申請全英語授課之學系(程)★ For Programs Taught Entirely in English ★ :

★ ▲CEFR B1 或以上等級 CEFR B1 or above

★ ▲TOEFL iBT: 47

★ ▲TOEFL ITP: 500

★ ▲IELTS: 4.0

★ ▲TOEIC: 550

★ ▲註：畢業於英語授課學校或主修英語的申請者需提供學校證明。

★ ▲Note: Applicants who graduated from English-speaking schools or majored in English must provide a school certificate.

### (2) 申請中文授課之學系(程)● For Programs Taught Mainly in Chinese ● :

● CEFR A2 或以上等級 CEFR A2 or above

● TOCFL: Band A Level 2

● HSK: Level 4

● 註：畢業於中文授課學校或主修中文的申請者需提供學校證明。

● Note: Applicants who graduated from Chinese-speaking schools or majored in Chinese must provide a school certificate.

● Graduates from schools that teach Chinese or those who previously majored in Chinese for their previous degree must provide a school certificate.

### (3) 部分系所特定語言能力規範 Departmental Specifics :

部分系所基於其專業需求，可能會有不同等級或其他語言的能力要求。申請者需按照該系所的規範提供相應的語言檢定證明。詳情請參閱本簡章之 IV.招生系所分則。

Applicants should note that individual departments may have specific language proficiency requirements. Please consult Section IV. **Departmental Specifics** for detailed requirements and ensure you provide the necessary language certificates.

#### ◆ 其他事項 Additional Information

##### • 簽證要求 Visa Requirements :

申請簽證時，中華民國（臺灣）駐外使館或代表處可能要求額外的語言證明。請聯繫當地使館或代表處以完成簽證申請。

A language certificate may be required by R.O.C. (Taiwan) embassies and missions abroad when applying for a VISA. Please contact your local embassy to complete the VISA application.

##### • 申請資料不完整 Incomplete Applications :

報名資料不完整，且未在通知後指定時間內修正者，將被視為不明資格不符。

If the registration information is incomplete and not corrected within the specified time after notification, the registration will be deemed unqualified.